
Minnesanteckningar  
Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 2017-08-24 
Närvarande: Ingemar Sjöström, Lars Johansson, Stefan Jansson, Christina Engman, Jens 
Påhlman samt Daniel Amneklev 

 

- Ordförande Ingemar Sjöström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

- 6 ordinarie ledamöter fanns närvarande, styrelsen därmed beslutsmässig. 

- Minnesanteckningar från föregående möte 2017-06-19 gicks igenom. 

- Snöröjning: Ingemar stämmer av med Kjell angående avtal med Alexander på Bygg-
teknik i Kolmården så avtal finns inför kommande vinter. 

- Ingemar rapporterade att medlemslistan nu är komplett, dock har inte alla epost-
adress. 

- Stadgar: Vid kommande utskick påminna medlemmar om att styrelsen skall med-
delas då en fastighet byter ägare. 

- Hemsidan: Beslutades att domännamnet ska vara Rassla.se som även kan kopplas 
till Råssla.se.    

- Rutiner för vart eller till vem som områdets fastighetsägare kan vända sig till när det 
är fel i olika anläggningar ska tas fram. Exempelvis: värme, el, vatten/avlopp, sop-
hantering. 

- Vid ett par tillfällen har det varit problem med varmvattnet i området. Stefan rappor-
terade att felet låg i kommunens anläggning.   

- Ekonomi rapport saknades till detta möte. Kjell kontaktas så den kan kompletteras in i 
anteckningarna från detta möte. 

- Åtgärdslista togs fram som berör samtliga fastighetsägare togs fram som styrelsen får 
arbeta vidare med. El uttag/proppskåp är bristfälliga i carportlängorna, inspektera 
vatten/avloppsrör i krypgrunderna, åtgärder i pannhuset samt filma områdets av-
loppsrör. 

- Ingemar ombesörjer att anmälan om ny styrelse skickas till Lantmäteriet. 

- Uppsatta farthinder har en positiv effekt i området, beslut togs att även sätta upp mot-
svarande farthinder på infarten till området. Jens ombesörjer att de införskaffas samt 
utför arbetet. 

- Nästa städdag blir den 15 oktober. Ingemar skickar e-post till alla om denna. Då inte 
alla har e-post så kommer även anslag om denna sättas upp på anslagstavlorna vid 
sopstationerna.  

- Arbetet med icke fungerande avstängningsventiler för vattnet i kommunens anlägg-
ning har påbörjats    

- Nästa möte: Den 4 oktober kl. 18.00 hos Stefan Jansson.  

- Mötet avslutas.  

 

Minnesanteckningar noterades av Lars Johansson 


